
JEGYZİKÖNYV 
a Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térség i Fejlesztési Tanács 

2012. október 8. 14:00 órai kezdettel megtartott ül ésérıl 
 
Az ülés helye: Emberi Erıforrások Minisztériuma Kultúráért Felelıs Államtitkárság hivatalos 
helyisége (1055 Budapest, Szalay u. 10-14.)  
 
Jelen vannak:   
Tagok 
L. Simon László   elnök 
Popovics György   alelnök 
Takács Károly    tag 
 
Meghívottak 
dr. Molnár Krisztián   munkaszervezet vezetıje 
Lantay Attila     állami fıépítész 
Badalay Endre     Trenecon Cowi Kft 
Gyıri Erzsébet    White and Partners Consulting Kft. 
Marschalek Ákos   White and Partners Consulting Kft. 
 
L. Simon László: 
Köszöntötte a Tanács jelenlévı tagjait és a további megjelenteket.  
Megállapította, hogy az ötbıl három tag megjelent, vagyis az ülés határozatképes. 
Ismertette a meghívóban is szereplı napirendet, majd szavazásra tette fel annak 
elfogadását. A jelenlévık egyhangúlag, 3-0-0 arányban elfogadták a napirendet.  
 
 
 
 
1.) Javaslat a KDOP 2.1.1/B-12 kódszámú „Turisztika i szolgáltatások és attrakciók 
fejlesztése” cím ő pályázat benyújtása kapcsán szükséges tervek elkés zíttetésére 
 
L. Simon László: 
Tájékoztatta a jelenlévıket, hogy a Tanács elızı ülésén említett, kerékpárút kialakítására 
szánt pénzügyi keretbıl lényegében 150 millió Forint rendelkezésre állt. Ezzel kapcsolatban 
a Nemzeti fejlesztési Minisztérium vizsgálja annak lehetıségét, hogy ezt a pénzt a tanács 
közvetlenül megkaphassa. 
Hosszú távú cél egy Budapest – Velencei-tó – Fertı-tó – Budapest győrő kialakítása. 
A jelenlegi, a Velencei-tó partjának egy részén húzódó szakasz tervezésére max. bruttó 2 
millió Forintot tud a Tanács biztosítani. 
Természetesen további ütemek tervezésére illetve megvalósítására akkor nyílik lehetıség, 
ha megfelelı nagyságú pénzforrásokat sikerül biztosítani. 
 
Popovics György: 
A további ütemben javasolja az Oroszlány – Tata – Komárom – Budapest útvonal 
megvalósítását. 
 
L. Simon László: 
Elıször nyerjük meg a szükséges pénzt, utána cél a kerékpárút Váli-völgyben történı 
folytatása. 
 
Popovics György: 
Egyetért vele, ugyanakkor javasolja a Váli-völgy és Majkpuszta összekötését is. 
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L. Simon László: 
Javasolja megvizsgálni a Nadap és Lovasberény között lévı jelentıs emelkedı kikerülése 
érdekében a Pázmánd – Vereb – Vál – Felcsút vagy a Nadap – Pázmánd – Vereb – 
Lovasberény – Vértesacsa – Felcsút nyomvonalat. 
 
Lantay Attila: 
Célszerő áttekinteni az említett útvonalak OTrT-vel és megyei területrendezési tervekkel 
való megegyezését. 
 
L. Simon László: 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 1. napirendi pontként 
szereplı, a Tanács 2012. évi költségvetésének módosításáról szóló elıterjesztést.  
 
A Tanács 3-0-0 arányú - egyhangú - szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
 

Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 
10/2012.(X.8.) számú határozata 

 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térség i Fejlesztési Tanács 

2012. évi költségvetésének módosításáról  
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács az 
államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 26. §-a alapján a Velencei-tó és Térsége, 
Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 2012. évi költségvetését 2.681 ezer forintos 
bevételi-kiadási fıösszegének változatlanul hagyása mellett, az 1. számú mellékletben 
rögzített részletezés szerint fogadja el.  
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 2012. évi 
költségvetésének elıirányzat felhasználási ütemtervét a 2. sz. melléklet tartalmazza.  
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanácsnak többéves 
pénzügyi kihatással járó döntése nincs, közvetett támogatás nyújtását a tanács nem tervezi. 
 
Határid ı: folyamatos 
 
Felelıs:    L. Simon László 
                 a tanács elnöke 

 
 

L. Simon László: 
Az 1. napirendi pont második részét illetıen az elızı hozzászólásokat követıen szavazásra 
tette fel a KDOP 2.1.1/B-12 kódszámú „Turisztikai szolgáltatások és attrakciók fejlesztése” 
címő pályázat benyújtása kapcsán szükséges tervek elkészíttetésére vonatkozó határozati 
javaslatot. 
 
A Tanács 3-0-0 arányú - egyhangú - szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
 

Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 
11/2012.(X.8.) számú határozata  

 
a KDOP 2.1.1/B-12 kódszámú „Turisztikai szolgáltatá sok és attrakciók fejlesztése” 

címő pályázat benyújtása kapcsán szükséges tervek elkés zíttetésére 
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A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács megtárgyalta az Új 
Széchenyi Terv keretében megjelent KDOP 2.1.1/D-12 kódszámú „Turisztikai 
szolgáltatások és attrakciók fejlesztése” címő pályázat benyújtása kapcsán szükséges 
tervek elkészíttetésére vonatkozó elıterjesztést és az alábbi határozatot hozza. 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Fejlesztési Tanács felhatalmazza elnökét, a 
pályázaton való sikeres részvétel érdekében a Velencei tó körüli kerékpárút fejlesztése 
vonatkozásában a Tanács részérıl szükséges tervek elkészíttetésére irányuló szerzıdés 
aláírására azzal, hogy a Tanács rendelkezésére álló 2,5 millió forinton belül a tervezési díj 
legfeljebb 2 millió forint fizetési kötelezettséget jelenthet a Tanács számára.  
 
A Tanács felhatalmazza továbbá elnökét a tervezési eljárással és a pályázat benyújtásával 
kapcsolatos intézkedések és nyilatkozatok megtételére a testület utólagos tájékoztatása 
mellett. 
 
Határid ı: soron kívül 
 
Felelıs:    L. Simon László 
                 a tanács elnöke 
 
 
2.) Egyebek 
 
L. Simon László: 
A KDOP 2.1.1/B-12 kódszámú „Turisztikai szolgáltatások és attrakciók fejlesztése” címő 
pályázat benyújtásával kapcsolatos elızetes egyeztetéseken felmerült annak igénye, hogy 
a pályázathoz, illetve attól függetlenül is célszerő lenne tagként belépni a tó környékének 
turisztikai programjait, fejlesztéseit koordináló Gárdony Város és Térsége Turisztikai 
Egyesületbe (2483 Gárdony, Szabadság út 20-24.). 
A TDM egyesület tevékenysége pozitív hatással van a Velencei-tó turisztikai életére, így 
közvetve az egyes tó környéki települések fejlıdésére is. Abban a Tanács is részt tud venni 
a maga eszközeivel, illetve annak szakmai eredményeit felhasználhatná saját mőködése 
során. Erre való tekintettel javasolja, hogy a Tanács tagként vegyen részt a TDM 
munkájában. Az éves tagdíj mértéke kb. 20000 Ft, amelynek befizetése még a jelenlegi 
anyagi körülmények között sem jelentene problémát. 
 
A Tanács 3-0-0 arányú - egyhangú - szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
 

Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács 
12/2012.(X.8.) számú határozata  

 
a Gárdony Város és Térsége Turisztikai Egyesületbe tagként való belépésére 

vonatkozóan 
 

A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Térségi Fejlesztési Tanács megtárgyalta 
elnökének a Gárdony Város és Térsége Turisztikai Egyesületbe tagként való belépésére 
vonatkozó szóbeli elıterjesztését és az alábbi határozatot hozza. 
 
A Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes Fejlesztési Tanács egyetért a tó környékének 
turisztikai programjait, fejlesztéseit koordináló TDM egyesület tevékenységével. Abban a 
Tanács is részt kíván venni a maga eszközeivel, illetve annak szakmai eredményeit fel 
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kívánja használni saját mőködése során. Erre való tekintettel kinyilvánítja, hogy tagként 
részt kíván venni a TDM munkájában. Egyidejőleg felhatalmazza elnökét a belépési 
nyilatkozat aláírására, illetve a tagdíj befizetése érdekében a szükséges teendık 
megtételére. 
 
Határid ı: soron kívül 
 
Felelıs:    L. Simon László 
                 a tanács elnöke 
 
 
dr. Molnár Krisztián: 
Tájékoztatta a résztvevıket, hogy elkészült a Velencei-tó és Térsége, Váli-völgy, Vértes 
Térségi Fejlesztési Tanács 2012. évi költségvetésének I. féléves teljesítésérıl szóló 
beszámoló, amit minden tagnak és meghívottnak megküldtek. 
 
A beszámolóban foglaltakkal a tagok egyetértettek. 
 
dr. Molnár Krisztián: 
Ismertette a Nemzeti Adó- és Vámhivatal Közép-dunántúli Regionális Bőnügyi Igazgatóság 
Vizsgálati Osztálya írásos megkeresését. Ebben közölték, hogy a VVTFT 2005. évi 
pályázati felhívása alapján pénzügyi támogatásban részesített Kápolnásnyék 
Önkormányzata által megvalósított közösségi játszótér ügyében névtelen feljelentés alapján 
nyomozást folytatnak. Ehhez korábbi iratanyagok megküldését kérték. A kért 
dokumentumokat egyidejőleg megküldjük a NAV részére. 
 
A tájékoztatást a tagok tudomásul vették. 
 
L. Simon László: 
Tájékoztatta a résztvevıket, hogy egy csákvári lakostól szennyvíz-csatornázás 
finanszírozásának lakossági önrészével és talajterhelési díj megfizetésével kapcsolatos 
panaszos levél érkezett. Mivel a Tanács az ügyben nem rendelkezik sem illetékességgel, 
sem hatáskörrel, ezért a levelet az illetékes hatósághoz továbbítjuk, egyúttal errıl a 
bejelentıt értesítjük. 
 
A tájékoztatást a tagok tudomásul vették. 
 
L. Simon László: 
Megköszönte a jelenlévıknek a részvételt és az aktív közremőködést, egyúttal az ülést 
bezárta. 
 
 
Székesfehérvár, 2012. október 8. 
 
 

L. Simon László 
elnök 

 
Jegyzıkönyvvezetı: 
 
 

dr. Molnár Krisztián 
 


